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Heisan. Vi har fibernettverket i Vanvikan og vil følgelig gjerne tilby det også i det nye området. 
Ønsker derfor å være med i den videre prosessen slik at nødvendige rør og veikryssinger blir 
ivaretatt. 
 
Jan Erik Sundland hos oss er vår kontaktperson på teknisk og Kristian Lyng-Jørgensen på marked. 
 
 
 

 
 
 
 


